
ZAPISNIK
sa 14. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrùane 13. veljaðe 2023. godine s poðetkom u
17 sati i 4 minute u Centru kreativnih industrija Sisak-CIKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa
20, Sisak.

Sjednici su bili nazoéni vije-ónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vijeóa, äeljko Ðermanovió,. Robert Grubec, Lucija Matkovió, MiSa
Majkió Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeóà, Zvonko Marincelj, Filip Pjerobon,
Marko Rafaj, Ivica Rendulió, Sreóko Telar i Sa5ka Vukovió.

Odsutni vijeónici: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec,
Zoran Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Dubravka
Sebek i Vesna Stengl.

Ostali nazoóni: Kristina Ikió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka - zamjenik
gradonaðelnice, Gordana Karapandùa Prica-proöelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovatye,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostorno
uredenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraöun i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Sanja Mehinovió-direktorica trgovaðkog dru5tva Sisaöki vodovod d.o.o., Srdan Marió-
direktor trgovaðkog dru5tva Gradska groblja Viktorovac d.o.o., Mateo Lonðar-direktor
trgovaðkog druStva Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Darko Majió-direktor trgovaðkog
dru5tva Auto promet Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog druStva Komunalac Sisak
d.o.o., Dina Kurjak Vanió -direktorica Gradske tränice Sisak d.o.o., Luka Vukelió-direktor
trgovaðkog druStva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS d.o.o., Tihana Kokanovió-
ravnateljica Djeðjgg vfüé,a Sisak Stari, Sandra KTamarió-ravnateljica Djeðjeg vrtióa Sisak
Novi, Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne knjiZnice i ðitaonióe Vlaâo-Gotovac Sisak,
Marijan Bogatió-ravnatelj Gradskog muzeja Sisak, Alma Trauber-ravnateljica Gradske
galerije Striegl, Tanja Tole Majstorovió-ravnateljica Doma kulture Kristalna kocka vedrine,
Alan Franjkovió-ravnatelj Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Miroslav Golub- zapovjednik
Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska iZdenko Plevanðió-Nezavisna televizijad.o.o.

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Bojan Dadasovió koji je utvrdio da je sjednici
nazoðno 12 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane odluke.

U 17 sati i 25 minuta pristupila je sjednici Sa5ka Vukovió te je u odluöivanju sudjelovalo 13
vijeónika.

Bojan Dadasovió osvrnuo se na veliku tragediju uzrokovanu potresom koja je pogodila
Republiku Tursku pa je pozvao sve prisutne da odaju minutu Sutnje svim poginulima u toj
velikoj nesreói.

Jednako fako,izrazio je ðudenje i nezadovoljstvo nedolaskom vijeónika kluba HDZ-a, HKS-a
i HSLS-a na sjednicu Gradskog vijeóa.
Smatra da je to neodgovoran pristup prema gradanima grada Siska i da je Gradsko vijeóe
mjesto gdje gradani mogu ðuti razliðita miSljenja, kao Sto i smatra to neodgovorno pona5anje
te ne zasluZuju naknadu zarad za ovaj mjesec.

Aktualni sat poðeo je u 17 sati i 6 minuta.



1. Marko Rafaj rekao je da smo prije nekoliko dana imali priliku vidjeti kako se zapo5ljava u
Hrvatskim Sumama. Rekao je da jo5 uvijek postoji naðin zapo5ljavanj a po vezama. Ista priða
se dogodila u Sisku. U Luökoj upravi gdje se imenuje novi ravnatelj, Komisiju su saðinjavale
tri osobe. Uvaùena vijeónica Sanja Miokovió (HDZ), Stipo Sapina (HDZ) i jedna gospoda iz
Ministarstva mora, prometa i infrastrukture, vrlo vjerojatno i ona izHDZ-a. Na natjeðaj su se
javile tri osobe. Si5ðanin koji radi u Luðkoj upravi preko 20 godina i koji ispunjava uvjete,
profesor s Pomorskog fakulteta koji takoder ispunjava uvjete i javila se osoba, Valentina
Suðió, koja je isto tako u HDZ-u. Zanima ga, kada se provodi natjeðaj i imenuje Komisija za
zapo5ljavanje u Gradu Sisku, da li se Komisija, kao i u ovom sluðaju, sastavlja po
podobnima, je li stranaðka iskaznica jedino mjerilo za zapoíljavanje u Komisiji koja obavlja
izbor, kao i kod kandidata ili se na drugi naðin biraju kandidati?

Kristina Ikió Baniðek rekla je da ðim je natjeðaj za îovog ravnatelja ili ravnateljicu raspisan
za Luöku upravu, jedina izvjesna ðinjenica je da óe to biti ölan HDZ-a. Nismo znali ime i
prezime, buduói da su se dvije ili tri struje unutar HDZ-aborile za to prestiZno radno mjesto s

obzirom na ,,kolaö" koji Luðka uprava ima. Rezultati su takvi kakvi jesu. Rekla je da 10
godina mirno spava i da se za razliku od nekih AP, Zoltana i drugih ne mora brinuti o
sadrZaju svojih SMS-ova, da se ne mora brinuti je li nesto krivo rekla jer apsolutno sve Sto
radi, radi na temelju zakona i svim radnim mjestima i natjeöajima pristupa se iskljuðivo u
skladu sa strukom, odnosno imaju li adekvatnu struðnu spremu te da li ispunjavaju uvjete.
Rekla je da takvih afera u Gradu Sisku neóe biti.

2. Sreóko Telar rekao je da óe postaviti dva pitanja gradonaðelnici. Prvo pitanje odnosi se na
Fond solidarnosti. Znamo da ove godine u 6.mjesecu istiðe rok za povlaðenje sredstava iz
Fonda solidarnosti. Kako stojimo u Gradu Sisku s povlaðenjem sredstava iz Fonda
solidarnosti, odnosno da li je Grad Sisak uspio prijaviti sve projekte Sto se tiðe obnove
objekata, prometnica, mostova, i to onih koji su u ingerenciji Grada Siska, kako bi se povuklo
Sto vi5e sredstava jer rok istjeðe?
S obzirom da je za ovu godinu utvrden rok za transparentno objavljivanje tro5kova i tro5enja
sredstava gradova, opóina, ùupanija, a neki su to veó objavili, kao na primjer Sunja i Dvor, do
kuda se do5lo s time i kada óe te informacije biti dostupne javnosti, a Sto je i sukladno
zakori¡;?

Kristina Ikió Baniðek rekla je Sto se tiðe drugog pitanja da óe Grad Sisak izvr5iti sve u
zakonskom roku. Ne ðudi ju Sto su to Sunja i Dvor veó ispunili jer oni u godini dana imaju
onoliko proraðunskih radnji koliko ih ima Grad Sisak, odnosno Upravni odjel za
gospodarstvo i komunalni sustav, stoga im nije bio problem sve te podatke objediniti i rijesiti
aplikacijom i omoguóiti dostupnost.
Sto se tiðe prvog pitanja, rekla je da je temeljem tematske sjednice Grad Sisak prijavio sve
projekte i dobio odluke Fonda solidarnosti. Zadovoljni smo s tempom, ali kao i svi koji se
bave obnovom imamo problem s nedostatkom tvrtki koje se mogu prijaviti na natjeöaj, s
projektantima koji su zauzeti s poslovima i nastoje ispo5tovati rokove, ali zahvaljujuói
sposobnim proöelnicima, direktorima i ravnateljima, Grad Sisak je veó u godini, prije nego
Sto je Fond solidarnosti bio na raspolaganju, puno posla napravio i od znaöajnijih i vaùnijih
projekata su zapravo ostale dvije Skole, jer su tri Skole veó obnovljene, a ostale su dvije
najzahtjevnije, a to su Osnovna Skola I.K. Sakcinskog i Osnovna Skola Galdovo. Ostao je
Stari most i most Crnac. Veóina prometnica koja je aplicirana veó je bila gotova u trenutku
kada je natjeðaj bio raspisan. Sada se samo Salju ZNS-ovi. Ono sa ðime Grad Sisak nije
zadovoljan je problem s konzervatorima. Da se zadovolje zahtjevi konzervatora, jako puno se
vremena izgubi na dokumentaciju. Umjesto da je to bilo pojednostavljeno, kao óe biti sada, s
novim izmjenarnaZakona, Grad Sisak je ,,kvaðila" stara procedura sa svim moguóim
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elaboratima. Konkretno, za Stari most je bio Konzervatorski elaborat i Elaborat kamene
plastike.
Rekla je da se nada, da neke politiðke kampanje, da Grad Sisak neSto nije obnovio ili
napravio, da Si5öani na to ne nasjedaju, jer djeca od prvog danaiza potresa idu u vrtióe, Skole
i kreóu se prometnicama jer su to Komunalac, Gospodarenje otpadom i vatrogasci sve
oõistili, a koje radove drùava ne prizna jer Grad Sisak je upotrijebio rijeð na raðunu
,,sanacija", a ne ,,öiSóenje" stoga se ðeka godinu i pol da nadleZno Ministarstvo pÅzna
sanaciju kao ðiSóenje. Od prvog danaizapotresa u Gradu Sisku ima kultumih dogadanja i sve
Sto je jednom gradu potrebno, a tako óe biti dok je ona gradonaðelnica.

3. Bojan Dadasovió rekao je da ima dva pitanja. Jedno za proðelnicu Silviju MuZek, a jedno
za gradonaðelnicu.
Prvo pitanje, za Silviju MuZek, je kolika su kreditna zaduùenja i dana jamstva Grada Siska na
dana5nji dan?
Drugo pitanje, u kojoj su fazi radovi, odnosno natjeðaji koji se provode za rekonstrukciju i
obnovu ulica: Radniðke, Poljske i Brezoviðkog odreda?

Silvija MuZek rekla je Sto se tiðe kreditnog zaduùenja Grada Siska, da se trenutno radi
Izvje5taj pa toðnu informaciju moie dati pisanim putem ili na iduóoj sjednici, a zadryi
Izvj e5taj kad se radio, kreditno zaduùenje je iznosilo 7 

o/o.

Bojan Dadasovió rekao je da je to jo5 jedan dokaz laZi koji se Siri u medijima da je Grad
Sisak prezaduäen i zaffaùio pisani odgovor jer mu je bitan taj podatak kreditnog zaduùetja i
sva dana jamstva trgovaðkim druStvima. Zadovoljan je da je to tako mali postotak zaduùenja.

Maja Del-Vechio izvijestila je da za Ulicu Brezoviðkog odreda i Poljsku ulicu, Grad Sisak
ima gotove projekte i oðekuje se provodenje javne nabave kao Sto je predvideno i
Proraðunom Grada Siska.
Sto se tiðe Radniðke ulice, treba joð izraditi tro5kovnik zasanacijute óe se zamjesec dana
provesti javna nabava.

Boj an Dadasovió izrazio j e zadovolj stvo dobivenim odgovorima.

4. Ðulija Adamovió upitala je 5to se planira napraviti u Ulici Hrvatskih domobrana?

Maja Del-Vechio izvijestila je da je za Ulicu Hrvatskih domobrana izraden glavni projekt za
sanaciju prometnice te izgradnju nogostupa u dijelu ulice u kojem nogostup ne postoji.
Projekt ide najprije najavno savjetovanje, apotom óe se objavitijavnanabava zanavedeni
projekt.
To je ulica koja je bila prijavlj ena za projekt vraé,anja u radno ispravno stanje prometnica na
podruðju Grada Siska, zakoje su dobivena sredstva iz Fonda solidarnosti i prioritet je da se
Sto prije obnovi.

Ðulija Adamovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

5. Filip Pjerobon postavio je dva pitanja:
1. pitanje proðelnici Nikolini Bijelió odnosi se na obnovu Gradske knjiZnice Sisak.
2. pitanle Goranu Grguraöu odnosi se na objekt Kazali5ta 21, Osnovnu Skolu 22. lipanj i
Osnovnu Skolu I.K. Sakcinskog.
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Nikolina Bijelió odgovorila je da je 8. veljaðe poðela cjelovita obnova i prenamjena zgrade na
Trgu Ljudevita Posavskog 1. To óe biti trajno mjesto Narodne knjiZnice i õitaonice Vlado
Gotovac Sisak koje se prostire na2400 m2 i radovi óe se izvoditi u dvije faze.
Svi radovi óe trajati godinu dana, a prva faza konstruktivne obnove trajat ée do 30. lipnja
2023. godine koja se financira s 1.240.000,00 eura iz Fonda solidarnosti.
Ukupna cijena prenamjene i obnove KnjiZnice iznosi 3.800.000,00 eura.

Goran Grgurað odgovorio je da se za objekt Kazali5ta 21 trenutno radi doprojektiranje jer su
se radovi po naputku struke morali pro5iriti i na cjelovitu obnovu te se oðekuje da óe u
sljedeóa dva mjeseca radovi biti privedeni kraju kako bi zgrada bila u funkciji kulturnih
dogadanja.
Napominje da su zgrade Kristalne kocke vedrine i Kazali5ta 21 posebno zahtjevne zgrade jer
se tu odvijakazaliína produkcija s posebnim oblikom instalacija, odnosno audio vizualne
opreme.
Dom kulture u fazi je projektirat4a, a projekt bi trebao biti gotov od strane projektanta do
kraja mjeseca. Nakon toga óe se ugovoriti izvodenje radova i do kraja roka od Fonda
solidarnosti rije5it óe se konstruktivni dio. No, zgrade óe se potpuno obnoviti u sljedeóih
nekoliko mjeseci, naroðito audio -vizualni dio.
Sto se tiðe Skola, vratili su se daci u Osnovnu Skolu Topolovac koja je obnovljena
prvenstveno uz vlastita sredstva, a onda i uz pomoó donatora Malte5kog redaiz Madarske i
ne5to sredstava iz Fonda solidarnosti,
Najveói projekt je Osnovna Skola I. Kukuljevióa koja je nafieùe stradala. Prve procjene su bile
da Skolu treba sruSiti, a onda se struka odluðila na popravak. Ugovoren je projektant i do
kraja mjeseca se oðekuje gotov projekt. Ovaj tjedan je sveðano predstavljanje Izvedbenog
projekta i do roka iz Fonda solidarnosti konstruktivni dio óe biti rije5en.
U postupku je natjeðaj za Osnovnu Skolu Ivana Antolðióa u Komarevu. Radi se konstruktivni
zahvat u iznosu od cca 500.000,00 kuna koji óe u sljedeóa tri mjeseca biti gotov.
Ugovoreno je projektiranje za Osnovnu Skolu Braé,a Ribar. Radi se Osnovna Skola Galdovo,
gdje je ovaj tjedan zavr5io natjeðaj za ru5enje kako bi se odabrao izvodaë, za ruSenje starog
dijela koji se mora maknuti i raditi novi dio. Smatramo da óe svi biti zadovoljni s vrtióem i
ðkolom u Galdovu, koja óe imati 19 specijaliziranih uðionica i veliku sportsku dvoranu
veliðine 20x30m, velikog kapaciteta, produZenim boravkom, velikom kuhinjom te óe svi biti
ponosni nataj objekt.

Filip Pj erob on izr azio j e zadovolj stvo dobivenim odgovorima.

6. äeljko Ðermanovió postavio je pitanje zamjeniku gradonaðelnice Marku Kriðki, Sto moZe
reói o projektu koji provodi Zajednica sportskih udruga Grada Siska vezano uz antropolo5ka
mjerenja djece i mladih u vrtióima i osnovnim Skolama?

Marko Kriðka odgovorio je da óe se Projekt poðeti provoditi. Projektu se pridruZio i
Kineziolo5ki fakultet iz Zagreba te sportsko psiholo5ko dru5tvo, a oðekuje da se i Zbor
lijeðnika medicine prikljuði kao ravnopravni partner, a ne samo kao potpora.
Cilj je da se djeca poðnu pratiti. Pred5kolska djeca u vrtióu, njih oko 380 da se ukljuði u
projekt kako bi se od najranije dobi, odnosno od pred5kole pa do osmog razreda, pratio
njihov razvoj, prvenstveno zdravstveni razvoj, a onda i sportska psihologija s ciljem da se
djeca od najranije dobi ukljuðe u sport, da se preveniraju odredene zdravstvene situacije kako
bi se na vrijeme moglo reagirati i usmjeriti u ispravljanje ili lijeðenje te da se usmjeravaju u
sportove zakoje imaju fiziðke predispozicije.
Nada se, da óe navedeni projekt postati i nacionalni projekt. Pilot projekt je veó odraden, a
ovih dana óe se zapoðeti s projektom na terenu. Pozivaju se roditelji da ukljuðe djecu i daju
svoju privolu i Leljamu je kako bi sva djeca sudjelovala u tom projektu.
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äeljko Ðermanov ié, izrazioj e zadovolj stvo dobivenim odgovorom

7 . Zvottko Marincelj postavio je pitanje gradonaðelnici.

Da li se znakada óe zavr5iti radovi na popravku mosta Gromovi, jer sad je veó 5 godina kako
su zapoðeli radovi i kada óe biti zavr5ena obnova zgrade Zeljezniðkog kolodvora Sisak?

Kristina Ikió Baniöek odgovorila je da su most Gromova i Zeljezniöki kolodvor dva objekta
koji su najkomentiraniji od trenutka kada je potres pogodio Grad Sisak, a s obzirom da se na
njima apsolutno niðta ne dogada. Vide se ponekad dva do tri radnika na mostu Gromova ali
problem je ðto se most Gromova poðeo obnavljati prije 5 godina. Kompletna Lellezniéka
pruga Zidani most - Sisak napravljena je u roku manjem od pet godina s tada5njom
tehnologijom i tada5njim materijalima. Nepojmljivo je da rekonstrukcija i dalje traje. S

obzirom da imamo Kupu, Savu, Odru i Lonju i ovTsimo o na5im mostovima, ona je na svim
sastancima, u svim Ministarstvima postavljala pitanje mosta Gromova, a na sastanku s

predstavnicima Ministarstva prometa, bili su zaðudeni jer nisu imali tu informaciju, isto kao
ni Ministar Baðió nazadnjem sastanku. U trenutku kada se krene s obnovom mosta Crnac i s

obnovom Starog mosta, barem jedan od navedenih tri mosta trebao bi biti u funkciji, inaðe óe
se doói u velike prometne probleme jer óe se jako dugo putovati iz jednog dijela grada u
drugi. Sto se tíö,e Leljezniökog kolodvora, obavljaju se samo radovi hitne sanacije, ali
oðekujemo i konstruktivnu obnovu.
Oðekujemo i konstruktivnu obnovu drZavne uprave i objekta gdje je bila policija. Svi objekti
koji su bili kori5teni do trenutka potresa se ne obnavljaju, a obnavljaju se objekti koji su se
nesmetano koristili, kao zgrada biv5e Komande. Kreðenje i uredivanje ureda ne moZe se
definirati kao konstruktivna obnova. Ako se zapu5tena drùavna imovina koja je dana na
kori5tenje jedinici regionalne samouprave, gdje se mijenja stolarija, obavlja kreðenje, tu se ne
radi o konstruktivnoj obnovi veó se tu radi o Sminkanju ureda. U srijedu je provela drùavnu
tajnicu iz Ministarstva graditeljstva i drZavne imovine po Gradu Sisku i pokazivala joj 5to je
sve od drùavne imovine zapu5teno. Pokazanaje zgradu gdje je bila porezna uprava, djeðju
knjiZnicu u centru gradakoja joS danas nema skelu, objekt biv5eg Mjesnog odbora Yrbinaza
koji uopóe nemaju podatak u Registru da se radi o drZavnoj imovini te niz poslovnih prostora
upje5aðkoj zoni koji zjapeprazni i neobnovljeni.
MoZemo reói da je Grad Sisak veói dio svoje imovine obnovio, ostalo se obnavlja i bit óe sve
na vrijeme u funkciji. Na drZavnim institucijama je da iznadu sredstva, ako nisu u stanju
potro5iti sredstva koja su nam na raspolaganju od Europske unije do 30. lipnja 2023. godine.

Zvonko Marincelj izrazioje zadovoljstvo dobivenim odgovorom te dodao da je Zalosno Sto se
informacije o ta dva objekta dobivaju,,na kapaljku". Objekti su od javnog znaóaja i svi su
zainteresirani da se na tim objektima zahvati Sto prije zavr5e. Radi se o äupan4i i o drZavi
koji su lo5i gospodari.

Aktualni sat zavrðen je u 17 sati i 41 minutu.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEVNI REI)
1. Usvajanje zapisnika s 13. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog odluke o sufinanciranju izgradnje vi5estambenih zgrada prema Programu
dru5tveno poticane stanogradnje na podruðju Grada Siska
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Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvj estitelj ica: Gordana Karapand ùa Prica

3. Prijedlog odluke o izradi III. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uredenja Ladarske ulice u
Sisku
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica

Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proöelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliSa

4. Prijedlog odluke o preuzimanju obveze osiguranja financiranj a zatvararla odlagali5ta
otpada "Goriðica"
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

Dnevni red usvojen je jednoglasno s 13 glasovaza.

TOðKA 1.
Jednoglasno s l3 glasova za, usvojen je zapisnik s 13. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska.

TOðKA 2.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Gordana Karapandùa Prica.

Jednoglasno s 13 glasova za donesenaje

ODLUKA
o sufinanciranju izgradnje vi5estambenih zgrada prema Programu dru5tveno poticane

stanogradnje na podruðju Grada Siska

TOðKA 3.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijela je Nikolina Bijelió.

Jednoglasno s 13 glasova za donesenaje

ODLUKA
o izradi III. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uredenja Ladarske ulice u Sisku

roðx¡ 4.
Uvodno usmeno obrazloùenje podnijelaje Maja Del Vechio.

U raspravi je sudjelovao Bojan Dadasovió i Mateo Lonðar.
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S 9 glasova za, niíta glasova protiv i 4 suzdrùana glasa, Sreóka Telarc, Bojana Dadasovióa,
Marka Rafaja i Sonje Borió, donesena je

ODLUKA
o preuzimanju obveze osiguranja financiranjazatvaranja odlagali5ta otpada íGoriðica"

Sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska je zavr5ena u l8 sati i 5 minuta.

ZAPISNICAR CA PREDSJEDNIK

¡{^Lf,,.ø
Nada Vraðaf Gordana Prica Dadasovió
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